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W odpowiedzi  na interpelację  w sprawie remontów i utrzymania placów
zabaw  informuję,  że  dla  ogólnodostępnych  terenów  rekreacyjnych  zawarto
umowę na wykonanie kompleksowych remontów. Ze względu na bardzo wysoki
poziom  wandalizmu  na  obiektach  zabawowych  i  sportowych  zaplanowano
remonty  o szerokim  zakresie,  łączące  ze  sobą  kilka  branż,  które  będą
wykonywane  etapami,  np.  wymiana  elementów  drewnianych,  w  tym  listew,
naprawy  mechanizmów  wraz  z  wymianą  części  urządzeń  oraz  renowacje
malarskie. 

Dodatkowo informuję, że wzorem lat ubiegłych zawarto całoroczną umowę,
polegającą na bieżącym utrzymaniu terenów rekreacyjnych, która prowadzona jest
na  podstawie  wytypowanych  do  wykonania  prac  oraz  opracowanego
harmonogramu.  Wykonawca  w  ramach  umowy  zobowiązany  jest,  m.in.  do:
bieżącej  kontroli  technicznej  obiektów,  utrzymania  sanitarno-porządkowego,
pielęgnacji  zieleni,  oczyszczania  ciągów  komunikacyjnych,  czy  wykonania
technicznego przeglądu podstawowego. Informuję, że umowa wykonywana jest
bez zarzutów, zgodnie z opracowanym harmonogramem prac. 

Na  podstawie  prowadzanych  comiesięcznych,  oraz  niezapowiedzianych
przeglądów  na  obiektach  nie  potwierdzono  zarzutów  przedstawionych  w pani
interpelacji.  Stan nawierzchni  żwirowo-piaskowej jest  bezpośrednio zależny od
otoczenia obiektu, zmiennych warunków atmosferycznych oraz od użytkowników
terenu,  w  tym  także  przestrzegania  regulaminu  obiektu.  W  roku  ubiegłym
wykonano dostawę nawierzchni żwirowo –piaskowej na placach zabaw o łącznej
masie  380  t  piasku  płukanego.  W  kwestii  mycia  urządzeń  oraz  dezynfekcji
powierzchni  dotykowych  informuję,  że  zgodnie  z  harmonogramem  prac,
przedmiotowa usługa  będzie prowadzana od maja do sierpnia br.

Ponadto  informuję,  że  montaż  zjeżdżalni  i  pozostałych  elementów
zabawowych  został  przeprowadzony  zgodnie  z  instrukcją  montażu  producenta
urządzeń a przeglądy techniczne nie wykazały nieprawidłowości w tym zakresie.

Dodatkowo informuję,  że na terenie zabawowym Miejskiego Przedszkola
Nr 1 uzupełniono brakujące elementy zjeżdżalni i bulaja. Natomiast w sprawie
prośby  mieszkańców  o  przeprowadzanie  częstszych  kontroli  obiektów
zabawowych,  wykonywanych przez  służby porządkowe informuję,  że  zostanie
ona  przekazana  do  Straży  Miejskiej  oraz  Miejskiej  Komendy  Policji  celem
realizacji.  
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